
 

  

                                      Protokoll Regionstyremøte 2020 - 2023  

 
 

Regionstyremøte Nr. 25/20-23 
Mandag 12.12.2022 på Idrettens Hus i Drammen 

 

Tilstede: 

Gro Gulliksen 
Per Inge Bjerkseter 
Mai-Britt Kopperud 
Truls Gundersen 
Tom Sørensen 
Alexander Christiansen 
Trine Brox 
Aasta Ajer 
 
Forfall: 
 
 
Saksoversikt:  

190/20-23 Referater og protokoller  

191/20-23 Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand  

192/20-23 Økonomi    

193/20-23 Dialogmøter med klubber  

194/20-21 Temakonferansen 2022  

195/20-23 Regionstinget 2023  

196/20-23 Idrett og politikk  

197/20-23 Eventuelt  
 
 
 
Sak 190/20-23 
Referater og protokoller 
Det ble gitt kort info om Forbundsstyremøter. 
Styremedlemmene Truls Gundersen, Tom Sørensen og Trine Brox refererte fra 
det ekstraordinære kretstinget til Vestfold/Telemark Idrettskrets. 
 

 
 
 
 
 

Vedtak: Protokollen for regionstyremøte nr.24 ble godkjent 
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Sak 191/20-23 
Rapport fra administrasjonen/rikets tilstand 
Ca. 35 nye lag har meldte seg på til vårsesongen.  

Terminlistene publiseres onsdag 14.12.2022 

 

Styret har fått dokumenter som viser status opp mot handlingsplanen og dens KPIer.  
 

 
 
Sak 192/20-23 
Økonomi 
Inneværende godkjente budsjett har et underskudd pålydende ca. 1,9 mill. Dette 
for å opprettholde aktiviteten og tiltakene i handlingsplanen etter pandemien.  
Det er et klart ønske og en ambisjon, at budsjettene for neste tingperiode (2023-
2026), totalt sett skal gå i null. 
Administrasjonen har i ovennevnte sammenheng utarbeidet et forslag til hvordan 
vi skal justere budsjettet for kommende tingperiode. Dette ble godt mottatt av 
styret, så administrasjonen tar med seg de forutsetningene som ble lagt frem inn i 
budsjettarbeidet på nyåret. 
 

 
 
 
Sak 193/20-23 
Dialogmøter med klubber 
Vi har tilnærmet vært i Dialogmøter alle klubbene i regionen. Dialogmøtene er 
mellom klubber som naturlig og geografisk bør ha en god kommunikasjon og et 
godt samarbeid. Det skal være uformelle samtaler hvor temaene kan være 
samarbeid mellom klubbene, rekruttering, utdanning, spillere, flest mulig/lengst 
mulig, osv. Spilleren i sentrum. 
Administrasjonen inviterer til disse møtene og regionens styremedlemmer og/eller 
administrasjon er deltakere. 
Det er gjennomført flere dialogmøter, hvor tilbakemeldingene fra klubbene og 
regionsleddet er svært positivt. Dialogen har satt i gang positive 
samarbeidsprosesser mellom klubbene. Møtene har også skapt mange gode 
relasjoner som blir til hjelp for håndballaktivitetens beste. 
Administrasjonen fasiliterer nye dialogmøter for 1.halvdel av 2023. 

 
 
 

Vedtak: Til etterretning. 

Vedtak: Til etterretning 
 

Vedtak: Administrasjonen fasiliterer og inviterer til nye Dialogmøter som 
gjennomføres i løpet av 1.halvdel av 2023. 
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Sak 194/20-23 
Temakonferansen 2022 
Teamkonferansen ble arrangert i Drammen 4.-5.november 2022.  
Det var satt opp flere spennende og aktuelle temaer i programmet, som blant 
annet, økonomiske barrierer, Fair-Play, dommerarbeid, flere/lengre, frivillighet, 
ungdomsrepresentasjon i styrer og klubber, trenerrekruttering og 
tilskuddsordninger. 
Gruppesammensetninger for klubbene ble satt opp etter Dialogmøteinndelingene. 
Valgkomiteen tok en prat med styremedlemmene på konferansen. 
 
Styret gikk gjennom evalueringsrapporten som forelå, etter at deltakere hadde 
svart på vår utsendte spørreundersøkelse i etterkant av konferansen. 
Svært mye positivt kom frem av evalueringen, både fra deltakerne og fra styret. 
En tendens i tilbakemeldingene fra deltakerne og styret var at det på noen 
gruppeoppgaver bør kunne velges tema noe mer etter interesse og fagfelt. 
Det kan i visse sammenhenger på gruppeinndelinger være små klubber sammen 
og større klubber sammen. 
 
 

 
 
 
Sak 195/20-23 
Regionstinget 2023 

Regionstinget blir gjennomført i Sandefjord 2.-3.juni 2023. 
- NHF Region Sør tinget innkalles av styret innen 1.januar samme 

året som Regionstinget avholdes. Innkallingen sendes til de 
organisasjonsledd som har representasjonsrett. Innkallingen skal 
henvise til de frister som gjelder for forslag og publisering av 
tingdokumentene. 

- Følgende har forslagsrett med forslagsfrist 1. februar: 
Håndballklubber 
Tingvalgte organer 
Regionstyret 

- Saksliste med foreliggende forslag, beretning, et utdrag av de 
reviderte regnskap og valgkomiteens innstilling skal være 
tilgjengelig for håndballklubbene senest 1 måned før Regiontinget 
holdes. 

 
Dersom det ikke er mange saker som bli meldt inn på tinget, forbereder vi noe 
aktuelle saker som forsamlingen kan diskutere. 
 

Vedtak: Til etterretning 
 

Vedtak: Det innkalles til Regionstinget innen 1.januar 2023. 
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Sak 196/20-23  
Idrett og politikk 

Hvordan kan vi som idrettspolitikere påvirke lokalpolitikere for gjennomslag i 
aktuelle saker?  
Styret foreslår et årshjul for strategisk kontakt med lokalpolitikere i fylke og 
kommune.  
Styreleder Gro Gulliksen innledet med en god presentasjon på dette viktige 
området. 
Vår region består av 24 kommuner. Vi ønsker å være involvert i de politiske 
partienes programmer. Noen eksempler på dette kan være: halltilgjengelighet, 
halleie, økonomiske barrierer, inkludering og rullestolhåndball. 
Administrasjonen og styret ser på aktuelle saker vi bør ta opp med kommunenes 
politiske partier, samt hvilke kommuner vi bør prioritere i første runde. 
 

 
 
 
 
Sak 189/20-23  
Eventuelt 

- Administrasjonen sjekker opp klubbenes situasjon ang halleie.  
- Hva er mulighetene for å søke midler til aktuelle tiltak i de ulike 

stiftelsene som eksisterer? Administrasjonen ser på dette. 
 
Styremøter: 

- Mandag 16.januar 2023 kl.1730 i Sandefjord 
- Mandag 13.februar 2023 kl.1700 i Drammen 
- Mars-mai 2023 - ikke planlagt enda. 
- 2.-3.juni 2023 – Regionstinget i Sandefjord 

 
 

 
 
Referent: Ole Kristian Strøm 

Vedtak: Administrasjonen og styret ser på aktuelle saker vi bør ta opp med 
kommunenes politiske partier, samt hvilke kommuner vi bør prioritere i 
første runde. 
 
 

Vedtak: Til etterretning 
 
 


